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Ni har ansökt om 1 500 000 kronor per år varav 1 300 000 kronor av ser personalkostnader.

- Hur många anställda avser summan? Hel eller deltidsanställda? Bifogar budget för 2020-2022, 
samt arvsfondsrapporter för 2017 och 2018:

Budget 2020-
2022: https://docs.google.com/spreadsheets/d/1hBABzup2uda28W6AdDjqJcwBE3egskCO1T
uE8KUcOnc/edit?usp=sharing.

Arvsfondsrapporter ang ekonomi för 2017 och 2018 finns bifogade... vill du att jag skickar 
de skriftliga rapporterna också?

- Under verksamhetsåret 2018 hade ni lönekostnader om drygt 400 000 kronor och era totala 
intäkter om drygt 500 000 kronor. Varför har kostnaderna ökat så pass inför 2020? Förlåt den 
rapporten var missvisande eftersom den avsåg Växtvärkets övriga verksamhet. Missade 
att det var två reppoerter. Bifogar Guldängens ekonomiska rapport för 2018. Ligger era 
personalkostnader på samma nivå under 2019 som 2018 eller högre? Jag bifogar en budget för 
den tilläggsansökan vi fick godkänt från Arvsfonden för 2019 för att kunna frigöra 
personal till att arbeta med överlevnad samt bok utan att det skulle gå ut över 
verksamheten.

- I vilken omfattning bedrivs verksamheten av frivilliginsatser? Eftersom vi arbetar gentemot 
skolor, förskolor och fritids alla veckodagar är det inte möjligt att bedriva verksamheten 
på frivillig basis. Vi har däremot medlemmar i form av familjer som stadsodlar hos oss 
och hjälper oss att ta hand om platsen. Vi har arbetstränare och praktikanter men dessa 
får inte själva ta ansvar, eller vara ensamma på platsen, och behöver handledning av 
anställda för att få lov att vara hos oss. 

- I resultaträkning ser jag inga intäkter från medlemsavgifter. Har ni medlemsavgifter? Hur många 
medlemmar har ni i föreningen? Här finns medlemsregister med 
inbetalningsdatum: https://docs.google.com/spreadsheets/d/12n6WJmAjT6pWP0ZwX
rd1ydm3v0lD-hwHENL_3eDMRXg/edit?usp=sharing

- Vilka övriga finansieringsmöjligheter har ni undersökt inför 2020 utöver kommunstyrelsen/ 
malmö stad och hur har det gått? Det kan handla om medlemsavgifter, försäljning, uppdrag, 
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andra bidrag osv. Eftersom Guldängen finns i en allmän park kan vi inte sälja några grödor 
eller vara en kommersiell verksamhet. Vi har sökt de bidrag vi hittat, det handlar mest om 
mindre summor, men Sparbanksstiftelsen, Sten K Johnsson, Kronprinsessparets stiftelse, 
Fastighetsägare Sofielund, Fritidsförvaltningens lovbidrag, postkodstiftelsen. I år har vi 
fått avslag av samtliga förutom Fastighetsägare Sofielund som bidrog med 15 000 kr till 
vårt växthusbygge, samt fritidsförvaltningen som bidrog med 48 000 för lovaktiviteter 
under sommarlovet samt 10 000 kr för lovaktiviteter under det kommande höstlovet.

- i ansökan skriver ni att  ni planerar att successivt gå mot självständighet, men ni söker samma 
summa för 2020, 2021 och 2022? I budgeten för 2020-2022 finns lönekostnader så att vi kan 
fortsätta att byta av varandra på Guldängen för att gå på möten och på andra sätt arbeta 
för en hållbar finansiering. Vi vet att ett stort arbete ligger framför oss och vi vill inte att 
det ska påverka Guldängens verksamhet. Om vi behöver söka andra jobb vid sidan om 
kommer Guldängens verksamhet påverkas.  

Nu får du jobba med det här! Och återkomma med frågor! Får man fråga vilken 
rekommendation ni kommer att komma fram till, eller är det hemligt fram till den 21 
oktober?

Allt gott! 

Sara Stiber

Projektledare
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